



通訊事務管理局
COMMUNICATIONS
AUTHORITY

選擇5G服務及流動裝置的建議

Advice on Selection of 5G Services and Devices





選用5G服務5大須知

5 Guides to Subscription of 5G Service Plans

- 比較各營辦商的服務計劃。
Compare the service plans of different operators.
- 因應上網習慣，選擇足夠自己使用的用量計劃。
Choose a service plan with data usage volume that can meet your needs based on your net-surfing habit.
- 留意數據用量超出上限的安排。會限速還是要購買額外數據用量？
Pay attention to the arrangements for data usage exceeding the limit. Check if access speed will be reduced or top-up for data usage is needed when data usage exceeds the limit.
- 使用可支援本地5G服務的5G手機。
Use 5G handsets that support local 5G services.
- 要完全清楚服務條款才簽約。
Make sure you fully grasp the service terms before signing the contract.

選用5G裝置小貼士

Tips on Selection of 5G Devices

- 確保你有意購買的手機型號支援香港的5G頻帶和網絡。
Ensure that the handset model you are interested in supports 5G frequency bands and networks in Hong Kong.
- 部分5G手機可放置多於一張SIM卡，在考慮購買此類5G手機前，你應確定是否所有SIM卡均能同時啟動，並支援5G通訊。
Some 5G handsets support installation of more than one SIM card. When considering purchase of such 5G handsets, you are advised to check whether all the SIM cards installed can be activated and support 5G connectivity at the same time.
- 如要體驗較先進的Wi-Fi標準 (例如Wi-Fi 6) 的功能，便須確保你的手機和Wi-Fi路由器均支援有關Wi-Fi標準。
If you want to enjoy the benefits brought by a more advanced version of Wi-Fi standard (such as Wi-Fi 6), you need to make sure that both your handset and Wi-Fi router support the Wi-Fi standard.
- 應選擇可支援接收緊急警示系統訊息的手機型號。「可支援接收緊急警示系統訊息的流動裝置名單」載於：

通訊辦中文網頁
- Select 5G handsets that support the reception of messages through the Emergency Alert System (“EAS”). “List of Mobile Devices that Support Reception of EAS Messages” can be found at:

OFCA's English website
- 確認該手機是否支援所有你計劃使用的流動應用程式 (Apps)。
Check whether the handset supports all the mobile Apps you intend to use.

